國立中興大學 獸醫病理生物學研究所 博士班研究生   學年度 研修進度考核通知書

主旨：檢送本所博士班研究生             (學號：           )，本（   ）學年度 考核通知書如下，請查照。

	考  核  事  項
	考  核  委  員  評  語
	考核委員簽名

	
	
	

	考核日期
	民國  年  月  日
	指導教授評語簽章
	                      年   月   日
	 所長評語簽章  
	年   月   日

	會議地點
	
	
	
	
	


	此通知   
獸醫病理生物學研究所
	※附  記：

1.依本所『博士班研究生在校就讀行事細則規定』第2點規定:「研究生於修業二學年內需至少舉行一次研修進度考核，並將考核進度表送所存查。爾後，每年考核一次。」
2.本表請各生之指導教授召開論文指導考核委員會，於研修進度考核完成惠填簽章，並經所長加註評語及核章後，統一送至所辦公室存查。
	獸病所收登記錄

日期

承辦




本表格可至所網頁”學生園地-下載專區’： http://www.ivp.nchu.edu.tw/student_download.php下載
	英文譯本僅供參考，文義如與中文版有歧異，概以中文版為準。 The English version is provided for reference 

only. In case of any discrepancies between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.


NATIONAL CHUNG HSING UNIVERSITY
GRADUATE INSTITUTE OF VETERINARY PATHOBIOLOGY
Notification for PhD Students ______ Academic year Research study Progress Assessment 
Revised on August 10, 2017
Subject: Enclosed PhD Student            (Student ID:          ), the assessment notice for this academic year (    ) is as follows, please check 
	Assessment matters
	Assessment committee members’ comments
	Signature of assessment committee member

	
	
	

	Assessment date
	Date (YYYY/MM/DD)
	Comments and signatures
of Advisor
	    Date (YYYY/MM/DD)
	Comments and signatures
of Department
	Date (YYYY/MM/DD)

	Meeting Room
	
	
	
	
	


	This notice is from
Graduate Institute
Of Veterinary Pathobiology
	※P.S.:

1. According to the regulations of the "Guidelines for Doctoral Students' Academic Conduct" set forth by this institution, point 2 states: "Graduate students must hold at least one progress assessment during their two years of study, and the assessment progress report must be submitted for record-keeping. Thereafter, assessments will be conducted annually."
2. This form should be filled out and signed by the thesis advisory committee convened by each student's supervising professor upon completion of the progress assessment. After the director adds comments and seals the document, it should be submitted to the department office for record-keeping.
	Registration Rrecords
of GIVP 
Date
Undertaker



This form can be downloaded from the “Student Corner-Download Area” on the website of GIVP： http://www.ivp.nchu.edu.tw/student_download.php.
106年8月10日修訂

